
 

Komisja Ogólnospołeczna 

Protokół nr 9/23 

z dnia 25 września 2023 r. 

od godz. 14:00 do godz. 15:06 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  

2. Hanna Iwaniuk  

3. Marcin Łabędzki  

4. Paweł Mataśka  

5. Dawid Mazurkiewicz 

6. Ewa Mielczarek-Sójka  

7. Wojciech Rychlik  

8. Piotr Warchlewski  

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonała przewodnicząca Komisji. Stwierdziła kworum.  

 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

1.Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2.Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

3.Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

4.Opinia i raport biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego Zduńskowolskiego Szpitala 

Powiatowego Sp. o.o. w Zduńskiej Woli za rok obrotowy 2022.   

5.Opinia i raport biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego Łódzkiej Agencji Rozwoju 

Regionalnego S.A. w Łodzi za rok obrotowy od 01.01.2022 roku do 31.12.2022 roku.    

6.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu polityki zdrowotnej pn: 

Dofinansowanie do leczenia niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszkańców 

Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2024-2026.”.  

7.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 28 sierpnia 2023 r.  

8.Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP - 19/23    

9.Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023. – 

FK/RP - 20/23  

10.Sprawy różne.  



11.Zakończenie posiedzenia Komisji.  

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa 

Mielczarek-Sójka , Piotr Warchlewski  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Wojciech Rychlik  

 

 

Komisja zatwierdziła porządek posiedzenia.  

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Piotr 

Warchlewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Wojciech Rychlik  

 

Komisja przyjęła protokół z ostatniego posiedzenia komisji.  

 

 

Punkt 4 

Opinia i raport biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego Zduńskowolskiego Szpitala 

Powiatowego Sp. o.o. w Zduńskiej Woli za rok obrotowy 2022. 

 

 

Komisja zapoznała się z opinią i raportem. Nie wniosła uwag. 

 

Punkt 5 

Opinia i raport biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego Łódzkiej Agencji Rozwoju 

Regionalnego S.A. w Łodzi za rok obrotowy od 01.01.2022 roku do 31.12.2022 roku. 

 

Komisja zapoznała się z opinią i raportem. Nie wniosła uwag. 



 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu polityki zdrowotnej pn: 

Dofinansowanie do leczenia niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszkańców 

Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2024-2026.”. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu polityki zdrowotnej pn: 

Dofinansowanie do leczenia niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszkańców 

Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2024-2026.”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-Sójka , Wojciech Rychlik , Piotr 

Warchlewski  

PRZECIW (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Mataśka  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Punkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 28 sierpnia 2023 r. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik przedstawił projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 28 sierpnia 2023 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa 

Mielczarek-Sójka , Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP - 19/23 



 

Wicestarosta Wojciech Rychlik  przedstawił projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP - 19/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-Sójka , Wojciech Rychlik , Piotr 

Warchlewski  

PRZECIW (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Mataśka  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Punkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023. – 

FK/RP - 20/23 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik przedstawił projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023. – 

FK/RP - 20/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Wojciech 

Rychlik , Piotr Warchlewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Radna Ewa Mielczarek-Sójka zapytała o sprawę wniosku mieszkańców wsi Pstrokonie w sprawie  

budowy przejścia dla pieszych prowadzącego do budynku sklepu Dino. Poprosiła o podjęcie 

zidentyfikowanych działań w tym zakresie. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że wszystko zależy od tego, jaka metodą miałoby to 

przejście zostać wykonane. Pismo wpłynęło, zostało zlecone służbom do analizy.  

Etatowy Członek Zarządu Marcin Łabędzki poinformował, że problem polega na tym, że z drugiej 

strony nie ma chodnika. Trzeba przeanalizować cały ciąg komunikacyjny od skrzyżowania. Określić 



zakres robót do wykonana. Postulat wynika z tego, że dużo dzieci korzysta ze sklepu Dino zanim 

pojedzie do szkoły.  Wniosek jest zasadny. Jest tutaj kwestia określenia zakresu robót i  kosztów.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Punkt 10 

Sprawy różne. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że wielokrotnie próbował się dodzwonić do pani 

naczelnik Wydziału Inwestycji. Bez skutku. Zgłosił problemy z wjazdem na posesję oraz  że 

mieszkańcy z ul. Jodłowej 8 zgłosili problem w postaci wykonanych schodów.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że  na ul. Jodłowej trafił się trudny wykonawca tj. 

potencjał nie odpowiada ilości prac do wykonania. Pojawił się tam problem związany z kablem 

energetycznym na nowo wybudowanym gazociągu. Jest spór między gazownikami a elektrykami. 

Stąd opóźnienia. Rady budowy odbywają się tydzień w tydzień. Niestety pewnych rzeczy nie da się 

przeskoczyć.  

Kinga Kras Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych poinformowała, że sprawa 

wjazdu została wpisana do protokołu odbioru. Polecenia wydawane wykonawcy są - tak jak 

powiedział pan starosta wydłużone w czasie. Jesteśmy umówieni z wykonawcą na jutro. Po 

zweryfikowaniu zapisów z rady budowy, pan radny otrzyma informację. Problem przy posesji 

Jodłowa 8 polega na tym, że wysokość usadowienia ciągu pieszo-rowerowego nie pozwala na 

wykonanie wejścia do furtki bez stopnia, gdyż nachylenie tego wejścia przekroczy przepisy. Zostały 

tam wykonane wszystkie możliwe rzeczy. Osoby, które nie chcą mieć stopnia podnoszą teren na 

swojej posesji w ten sposób dowiązując się do terenu.   

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że dojście nie powinno mieć większego spadku niż 8 

%. Kierownik budowy nie wyraził zgody na pochył. Schodek jest dopuszczalną formą.  

Radny Dawid Mazurkiewicz poruszył również kwestię chodnika na ul. Jodłowej i kwestię odpływu 

wód opadowych. Jest dość wysoki. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że nabrzeża zostaną podsypane ziemią. Kwestia ta 

została omówiona na radzie budowy. Wątpliwości pana radnego zostaną przekazane inspektorowi 

budowy.  

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Chwiałkowska zapytała o etap prac na terenie II liceum.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że firma rzetelnie wykonuje prace. Zakres prac jest duży. 

Prace są uzgadniane z dyrekcją szkoły tak by placówka mogła funkcjonować. W wakacje remonty 

trwały wewnątrz szkoły. Prace wykończeniowe polegają na tym, że są np. wyłączone dwie pracownie. 

Obecnie trwają prace na zewnątrz. Część blachy na pokrycie dachu została skradziona. Mimo tego 

wydaje się, że proces zostanie zakończony pomyślnie do maja przyszłego roku. Sala gimnastyczna 

będzie remontowana w okresie ferii zimowych.  

Punkt 11 

Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Posiedzenie komisji zakończyła przewodnicząca Katarzyna Chwiałkowska. 

 



Przewodnicząca 

Katarzyna Chwiałkowska  


